
 
 

 
Bestyrelsesmøde Grundejerforeningen 

JH Huse d. 27.08.19 hos Catrine 
 

 
Tilstede: Bent, Bruno, Sara, Catrine og Mia 
 
Siden sidst: 

- Katte-afføring er stadig et stort problem, trampe-stien imellem JH 43 og 45 belagt med 
kattelorte. 

- Skråninger/terræn-niveau imellem rækkehusene er et ukrudts-vildtnæs. Det er ønskeligt at det 
bliver passet, så der ser pænt ud rundt omkring i udstykningen. 

- Indvielsen af legepladsen blev en succes, en del lejere var mødt op, og alle hyggede sig. 
Legepladsen har været et stort arbejde, større end man kan forlange, at en fritidsbestyrelse 
skal udføre, bestyrelsen har været med efter tid og evner. Derfor kan vi glæde os over, at vi 
var så forudseende at hyre prof. håndværkere til projektet. Det har da også medført, at 
legepladsprojektet er blevet godkendt med bravur af legepladsinspektionen, og nu er de fine 
anmeldelser skippet videre til byggesagsafdelingen. Vi har været i forbindelse med 
Haslev/Faxe Posten, og de vil skrive lidt om vores projekt, medfølgende et billede. 

- Der har nu i lang tid været ro omkring vores Facebookside, måske pga. at alle får samme 
information, hvad enten man er ejer eller lejer. Åbenhed betaler sig. 

 
Det grønne område langs Kelstrupvej:   

- Det bestræbes at plantebæltet bliver passet/slået 1 til 2 gange om året. 
  

Belysning:  

- Der er fokus på om der er lys i lamperne og hvis der er en pære der gået, er man velkommen 
til at gøre bestyrelsen opmærksom på dette.  

 
Status på veje og stier: 

- Der henvises til at der IKKE parkeres på vores veje. Der henvises IGEN til at man bruger de 
indrettede fællesparkeringer rundt om i udstykningen. Ydermere er man i bestyrelsen blevet 
gjort opmærksom på oliedryppende biler, der holder umotiveret med farer for skade af asfalt 
og forurening af jord. Ikke acceptabelt.  

- Der er bestilt asfalt til nederste sti. 
   
Køb og salg af ejendomme, 

- Alle grunde er efterhånden solgt og bliver bebygget. Kun 2 ligger til salg og 4 ejes 
ubebygget. 

  
Status på farthæmmendeforanstaltninger. 

- Det undersøges om der kan laves fartbegrænsning på 15 km/t, så området kan blive mere 
sikkert at færdes i. 

 
Eventuelt 

- Intet at bemærke. 
 

Næste bestyrelsesmøde 19. november kl. 19.30 hos Mia 


